

马来西亚橡胶医疗器械 生产企业和出口商参展名单

Directory of Participating
Malaysian Rubber Medical Devices
Manufacturers and Exporters



马来西亚馆
MALAYSIA PAVILION
HALL 5.1馆, # R27



第84届中国国际医疗器械（春季）博览会
CMEF Spring 2021

国家会展中心（上海）
National Exhibition and Convention
Centre, Shanghai

2021年5月13日至16日
13 - 16 May 2021



马来西亚制造 口碑取决于品质

马来西亚： 优质橡胶医疗器械的来源

马来西亚是优质橡胶产品的主要出口国，从主要出口天然橡胶原料转型至广泛的橡胶制品出口国。马来西亚被公认为具有强大的竞争力以满足全球各地对优质橡胶医疗产品的需求。今天，马来西亚的橡胶产品已出口至全球195个国家。马来西亚医用手套、安全套及橡胶导管在国际市场享有较高知名度。

良好的生产质量管理规范和不断地创新，马来西亚制造商已经证明了能够提供及满足客户的特定需求。马来西亚橡胶业还获得马来西亚橡胶局(MRB) 以及英国敦阿都拉萨研究中 (TARRC) 提供的研发支持和检测实验室，因此在研究与发展方面拥有了独特的优势。

MALAYSIA: YOUR SOURCE FOR QUALITY RUBBER MEDICAL DEVICES

Malaysia is a major exporter of high quality rubber products. Malaysia has successfully progressed from largely an exporter of raw natural rubber to an exporter of a wide range of value-added rubber products. Malaysia is also widely recognized for its competitiveness in meeting the world's demand for high quality rubber and rubber products. Today, rubber products produced in Malaysia are exported to 195 countries worldwide. Made in Malaysia medical gloves, condoms and rubber catheters are well-known in the global market.

With sound manufacturing practices and continuous innovation, Malaysian manufacturers have proven themselves capable of adapting to meet specific customer requirements. The Malaysian rubber industry also has the advantage of R&D support and testing laboratories provided by the Malaysian Rubber Board (MRB) and the Tun Abdul Razak Research Center (TARRC) in the United Kingdom.



马来西亚橡胶委员会 MALAYSIAN RUBBER COUNCIL (MRC)

MRC马来西亚馆/MRC MALAYSIA PAVILION

MRC中国上海代表处 MRC SHANGHAI OFFICE

地址/Address:

中国上海市
黄浦区淮海中路283号
香港广场南座1708室
邮编200021

电话/Tel: +86 21 3376 7001

传真/Fax: +86 21 3376 7002

邮箱/Email: shanghai@myrubbercouncil.cn

联系人/Contact Person: 陈利强先生 Mr Danny Tan

展位号/
Booth No.:
HALL 5.1馆,
R27

MRC中国广州办事处 MRC GUANGZHOU OFFICE

地址/Address:

中国广东省广州市
天河区林和西路9号
耀中广场505室
邮编510610

电话/Tel: +86 20 2205 7707

传真/Fax: +86 20 2205 7706

邮箱/Email: guangzhou@myrubbercouncil.cn

联系人/Contact Person: 张傢竣先生 Mr Chang Kah Chun

网址/Website: www.myrubbercouncil.cn / www.myrubbercouncil.com

公司简介:

马来西亚橡胶委员会（简称MRC），原称马来西亚橡胶出口促进委员会（简称MREPC），是马来西亚橡胶及橡胶制品的促进机构，负责联系及对接买家/进口商与马来西亚橡胶产品生产商。

Company Introduction:

The Malaysian Rubber Council (MRC), formerly known as the Malaysian Rubber Export Promotion Council (MREPC), is a promotion agency for rubber and rubber manufactured products from Malaysia. It acts as a link between buyers/importers and rubber product manufacturers in Malaysia.

MRC马来西亚馆布图

MRC MALAYSIA PAVILION LAYOUT



HALL 5.1馆

R40	
	R29
R36	
	R27

- R36  顶级手套
TOP GLOVE
- R40  奥斯科国际
ASAP INTERNATIONAL
- R29  马来西亚友利格
N.S. UNI-GLOVES
- R27  马来西亚橡胶委员会
MALAYSIAN RUBBER COUNCIL (MRC)



顶级手套私人有限公司 TOP GLOVE SDN BHD

MRC马来西亚馆/MRC MALAYSIA PAVILION

地址/Address:

Level 21, Top Glove Tower, 16,
Persiaran Setia Dagang, Setia Alam,
Seksyen U13, Shah Alam,
40170 Selangor, Malaysia

电话/Tel: +60 3 3362 3098

传真/Fax: +60 3 3362 5096

邮箱/E-mail: sales@topglove.com.my

联系人/Contact Person: 李金谋先生 / Mr KM Lee

网址/Website: www.topglove.com.my

展位号/
Booth No.:
HALL 5.1馆,
R36

公司简介:

顶级手套集团成立于1991年，位于马来西亚，目前是全球最大的手套制造商。集团自成立以来的1间工厂及1条生产线发展至今，已占据了全球26%的市场份额。顶级手套的生产营运于马来西亚、泰国及中国。其行销办公室除了分布于这三个国家以外，亦包括美国、德国及巴西，并拥有超过2,000个客户，遍布于全球195个国家。

Company Introduction:

Established in 1991 and headquartered in Malaysia, Top Glove Corporation Bhd is the world's largest manufacturer of gloves. What started as only a local business enterprise with 1 factory and 1 glove production line, has today captured 26% of the world market share for rubber gloves. The company has manufacturing operations in Malaysia, Thailand, Vietnam and China. It also has marketing offices in these countries as well as USA, Germany and Brazil and exports to over 2,000 customers in 195 countries worldwide.

生产模式: 原始设备制造商 & 原始品牌制造商

Type of Production: Original Equipment Manufacturer (OEM) & Original Brand Manufacturer (OBM)

产品: 乳胶、丁腈，医疗与非医疗手套

Products: Latex Glove, Nitrile Glove, for Medical and Non-Medical industries

自家品牌/House Brands: TOP GLOVE



马来西亚友利格 N.S. UNI-GLOVES SDN BHD

MRC马来西亚馆/MRC MALAYSIA PAVILION

地址/Address:

Lot 3 & 4/4510, Lorong Senawang 4/1,
Senawang Industrial Estate,
70450 Seremban,
Negeri Sembilan, Malaysia

电话/Tel: +60 6 677 2751

传真/Fax: +60 6 677 2755

邮箱/E-mail: junlinn.lee@ughcc.com

联系人/Contact Person: 吕俊霖先生 / Mr Lee Jun Linn

网址/Website: www.ughealthcarecorporation.com

展位号/
Booth No.:
HALL 5.1馆,
R29

公司简介:

友利格手套成立于1988年，是一家专门生产高品质天然乳胶手套和丁腈手套的生产厂家。经过多年的稳定发展于2014年在新加坡上市组成优格集团，期间在英国、美国、德国、中国、尼日利亚和巴西成立了子公司，在加拿大和日本也有附属办事处。我集团主要从事乳胶和丁腈手套的研发、生产和销售，与此同时也进行其他无纺布一次性用品的销售。

我们的产品销往世界各地，欧美是我们两大市场，尤其是在销售了20多年历史的德国和英国，我们的品牌被公认为手套行业的领导者之一。我们主要的服务客户群体为医疗、高科技实验室、洁净室、化妆品生产、生物化学、电子、劳保、工业等行业。除此之外，我们已在世界各地的监管机构如FDA、TUV和CE等获得了产品合格资质，并获得了ISO 13485和ISO 9001的质量认证。找手套，找友利格！我们将会竭诚为您服务！

Company Introduction:

N. S. UNI-GLOVES SDN BHD is an ISO 13485 & ISO 9001 certified manufacturer and exporter of premium quality gloves since 1988 with five operating subsidiaries globally in UK, US, Germany, China and Nigeria. We also have affiliated offices in Japan and Canada. Today, we manufacture and distribute a wide range of latex examination gloves and nitrile examination gloves. We also distribute ancillary products such as surgical gloves and cleanroom gloves, as well as other medical disposables.

生产模式: 原始品牌制造商

Type of Production: Original Brand Manufacturer (OBM)

产品: 乳胶&丁腈检查手套

Products: Latex & Nitrile Examination Gloves

自家品牌/House Brands: Unigloves



奥斯科国际有限公司 ASAP INTERNATIONAL SDN BHD

MRC马来西亚馆/MRC MALAYSIA PAVILION

地址/Address:

No.1 Jalan Sitar 33/6,
Seksyen 33,
40400 Shah Alam,
Selangor, Malaysia

电话/Tel: +60 3 5191 0166

传真/Fax: +60 3 5191 0702

邮箱/E-mail: evonp@whyasap.com

联系人/Contact Person: Ms Evon Phang 女士

网址/Website: www.whyasap.com

展位号/
Booth No.:
HALL 5.1馆,
R40

公司简介:

奥斯科国际是高质量手套的领先供应商。我们的手套皆是独特制造，适用于医疗及工业应用范围。奥斯科的手套结合了艺术和科学的精髓，能够提供卓越的防护、更优越的触觉灵敏度同时不影响穿戴的舒适感及强韧度，能够满足每一位手套使用者的需求。如果优质的产品和服务是您的优先考虑，欢迎查询奥斯科。

Company Introduction:

ASAP International is a leading supplier of high-quality gloves. Our gloves are made uniquely to suit medical and industrial use. Each piece of ASAP glove is a combination of art and science which aims to provide superior protection, excellent tactile sensitivity that satisfies the needs of every individual glove user. Look for ASAP should quality products and excellent customer service are your top priority.

生产模式: 原始设备制造商

Type of Production: Original Equipment Manufacturer (OEM)

产品: 乳胶&丁腈检查手套

Products: Disposable Latex & Nitrile Gloves

自家品牌/House Brands: ASAP



稳立集团有限公司 WRP ASIA PACIFIC SDN BHD

其他 / OTHERS

地址/Address:

Lot 1, Jalan 3,
Kawasan Perusahaan Bandar Baru Salak Tinggi,
43900 Sepang,
Selangor, Malaysia

电话/Tel: +60 3 8706 1486

传真/Fax: +60 3 8706 1557

邮箱/E-mail: Chris@wrpworld.com

联系人/Contact Person: Mr Christopher Siow 先生

网址/Website: <http://www.wrpworld.com/>

展位号/
Booth No.:
HALL 5.1馆,
S31

公司简介:

WRP, 成立于1985年, 是世界领先的超一流品质手套生产商和行业专家, 我们通过提供高品质、高创新度的定制化产品来满足所有客户各方面要求, 从而使客户与我们的合作更为紧密, 更为稳定而长久! 我们的产品包含检查手套、手术手套、工业手套以及多用途防护手套, 产品材质涵盖从天然乳胶, 到丁腈橡胶、氯丁橡胶、聚异戊二烯等合成橡胶, 从而满足客户医疗手术、卫生检查、食品加工、电子作业、医药制作、化学操作、科研实验、工农业防护等全方位需求。我们的产品已获得NSF食品体系认证, 美国FDA认证, 加拿大CMDCAS认证, 欧盟CE认证, 日本JMOH认证, 中国CFDA认证等多国市场准入资质, 产品遍布全球100多个国家和地区。在此, 竭诚邀请您, 成为WRP大家族的专属成员之一。

Company Introduction:

WRP is one of the world's leading thin-film glove manufacturers, specializing in surgical, examination, specialty, and many other glove types. Our factories in Malaysia meet the most stringent glove standards and serve customers in virtually every part of the world. Our distribution partners include the world's most respected brand names in the glove industry, companies who trust their reputation and good name to the quality, service and technology of WRP.

生产模式: 原始设备制造商 & 原始品牌制造商

Type of Production: Original Equipment Manufacturer (OEM) & Original Brand Manufacturer (OBM)

产品: 外科手套、检查手套、防辐射手套、多用途手套、球囊导管

Products: Surgical Gloves, Examination Gloves, Radiation Protective Gloves, Multipurpose Gloves, Balloon Catheters

自家品牌 / House Brands: Profeel, Dermagrip, EPIC, Flexxy



麦迪康
A.R. MEDICOM (M) SDN BHD

其他 / OTHERS

地址/Address:

3rd Floor, Wisma Koon Hoe,
No. 3, Jalan 13/3,
46200 Petaling Jaya,
Selangor, Malaysia

电话/Tel: +60 3 7491 4818

传真/Fax: +60 3 7491 4819

邮箱/E-mail: info@medicom-china.com

联系人/Contact Person: Mr Jon Hu 先生

网址/Website: www.medicom-asia.com

展位号/
Booth No.:
HALL 5.1馆,
R39

公司简介:

MEDICOM (麦迪康) 成立于1988年, 总部位于加拿大。MEDICOM (麦迪康) 是专注于高品质感染控制和卫生防护产品的制造者和经销商, 主要经营医用手套、灭菌袋等高品质医用感控产品。

Company Introduction:

Founded in 1988, the Medicom Group is one of the world's leading manufacturers and distributors of high-quality infection control, single use and preventive products for the medical, dental, industrial, veterinary, laboratory and health and beauty markets.

As a leading manufacturer and distributor, Medicom has provided reliable personal protective equipment (PPE) and infection control solutions throughout numerous health crises, including epidemics and pandemics such as Avian Flu, SARS, H1N1, Ebola and COVID-19.

生产模式: 原始品牌制造商

Type of Production: Original Brand Manufacturer (OBM)

产品: 乳胶手套、丁腈手套

Products: Latex Gloves, Nitrile Gloves

自家品牌 / House Brands: Medicom SafeTouch, Medicom SafeBasics, Medicom Vitals, Medicom SecondSkin

马来西亚总部

Malaysian Rubber Council
Unit No. 36-02, Level 36, Q Sentral
2A Jalan Stesen Sentral 2, KL Sentral
50470 Kuala Lumpur, Malaysia
电话 : +60 3 2782 2100
传真 : +60 3 2782 2199
邮箱 : mpd@myrubbercouncil.com



中国上海代表处

中国上海市黄浦区淮海中路283号
香港广场南座1708室，邮编200021
电话 : +86 21 3376 7001
传真 : +86 21 3376 7002
邮箱 : shanghai@myrubbercouncil.cn

中国广州办事处

中国广东省广州市天河区林和西路9号
耀中广场505室，邮编510610
电话 : +86 20 2205 7707
传真 : +86 20 2205 7706
邮箱 : guangzhou@myrubbercouncil.cn

美国办事处

3516, International Court, NW
Washington DC, 20008 USA
电话 : +1 202 572 9771 / 9721
传真 : +1 202 572 9787
邮箱 : usa@myrubbercouncil.com

欧洲办事处

Gebouw 200, 10th Floor, Weena 290
3012 NJ Rotterdam, The Netherlands
电话 : +31 (0)10 282 1200
传真 : +31 (0)10 282 1222
邮箱 : europe@myrubbercouncil.com

印度办事处

907, Tulsiani Chambers, Nariman Point
Mumbai-400021, Maharashtra, India
电话 : +91 22 6221 6725
传真 : +91 22 6223 2359
邮箱 : mumbai@myrubbercouncil.com

扫一扫，关注微信

